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Zápisnica č. 2/2025  

zo zasadnutia Komisie pre financie a rozpočet 
 

 

 

Dátum konania zasadnutia komisie: 16. 04. 2025 

Čas začatia zasadnutia komisie:  18:30 hod. 

Miesto konania zasadnutia komisie: zasadacia miestnosť Obecného úradu Pernek 

 

Zasadnutie komisie zvolal:  Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zasadnutie komisie vedie:  Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zapisovateľ:    Ivan Kahanec 

Overovateľ:    Mgr. Jozef Smolinský 

 

Prítomní členovia komisie: 

1. Ivan Kahanec – predseda komisie 

2. Mgr. Jozef Smolinský  

3. Mgr. Milan Vanga  

4. JUDr. Katarína Gombárová  

Neprítomný člen komisie:  

5. Mgr. Marián Beliansky – ospravedlnený 

Prítomní pozvaní hostia:  

6. Ing. Martin Ledník – starosta  

7. Ing. Eva Vlčková – kontrolórka  

Ďalší prítomní:  

8. - 

Komisia je uznášaniaschopná, pretože sú prítomní 4 z piatich členov komisie. 
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Návrh programu zasadnutia komisie: 

 

1. Vývoj príjmov obce z podielových daní a medziročné porovnanie  

2. Vývoj výdavkov obce na energie: elektrina a plyn  

3. Záverečný účet obce Pernek za rok 2024  

4. Povodňové škody zo septembra 2024  

5. Hasičská zbrojnica – aktuálny stav a financovanie  

6. Rôzne  

a. Podané žiadosti o dotácie a stav žiadostí  

b. Vyúčtovanie dotácie pre Pernecké Oné  

 

 

Hlasovanie o schválení návrhu programu zasadnutia komisie: 

ZA:  4 (Kahanec, JUDr. Gombárová, Mgr. Vanga, Mgr. Smolinský) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

1. Vývoj príjmov obce z podielových daní a medziročné porovnanie 

 

Komisia pre financie a rozpočet (ďalej len FK, komisia) prerokovala aktuálny vývoj 

podielových daní. V januári až apríli 2025 prišlo obci na podielových daniach cca o 18 % 

menej financií ako v minulom roku. Tento pokles je spôsobený zmenou financovania 

materských škôl, ktoré od tohto roku financuje priamo štát. Po započítaní financií na prevádzku 

MŠ je výpadok vykompenzovaný. 

 

FK bude ďalej sledovať vývoj príjmov z podielových daní. 

 

2. Vývoj výdavkov obce na energie: elektrina a plyn 

 

Komisia prerokovala aktuálne náklady na elektrickú energiu. Medziročne sú náklady na 

elektrickú energiu za 1. kvartál roka 2025 vyššie ako v minulom roku. FK konštatuje, že je to 

novým odberným miestom – Hasičská zbrojnica a mierne vyššími nákladmi na verejné 

osvetlenie. Vo vývoji nákladov zohráva úlohu aj sezónnosť. 

Obec žiadala na ministerstve financií o dotáciu na fotovoltické panely, ktoré by boli 

umiestnené na budove obecného úradu a kultúrneho domu. 

 

3. Záverečný účet obce Pernek za rok 2024 

 

FK prerokovala Záverečný účet obce Pernek za rok 2024. Konštatovala, že obec hospodárila 

v roku 2024 s prebytkom 10675,83 eur, ktoré pôjdu na tvorbu rezervného fondu. 

Z rozpočtovaných 69160,00 EUR bol skutočný príjem k 31.12.2024 v sume 68016,90 EUR, 

čo predstavuje plnenie na 98,00 %. Príjmy dane z pozemkov boli v sume 51021,50 EUR, 

príjmy dane zo stavieb boli v sume 16860,40 EUR a príjmy dane z bytov boli v sume 135,00 
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EUR. Za rozpočtový rok bolo zinkasovaných 64864,45 EUR z predpisu 68028,88 EUR, za 

nedoplatky minulých rokov vo výške 5611,04 EUR bolo zinkasovaných za rok 2023 vo výške 

3051,11 EUR, za rok 2022 vo výške 451,09 EUR a staršie obdobie vo výške 250,65 EUR. K 

31.12.2024 obec eviduje pohľadávky na dani z nehnuteľností v sume 5994,18 EUR, z toho 

nedoplatky z minulých období sú vo výške 2286,96 EUR a nedoplatky za rozpočtovaný 

rok sú vo výške 3707,22 EUR. Obec nedoplatky vymáha výzvami alebo formou exekúcie. 

 

4. Povodňové škody zo septembra 2024  
 

Starosta predložil na rokovanie  

a) faktúru predloženú Jozefom Junasom dodávateľa Pro-Mosty, s.r.o. za Vypracovanie 

a dodanie projektovej dokumentácie pre mostný objekt nad Perneckým potokom v obci 

Pernek k prístupu na pozemok č. 312 (k Junasovmu mlynu), č. faktúry 2025 002 na sumu 

1600 eur  

a 

b) pokladničný doklad predložený Petrom Zaičkom od spoločnosti STAVMAT na 

armovaciu sieť vo výške 375,40 eura.  

Ide o náklady súvisiace s opravami po povodniach zo septembra 2024. 

FK sa stotožnila s uzneseniami stavebnej komisie č. 3.1 a 3.2 zo dňa 14.4.2025. 

 

5. Hasičská zbrojnica – aktuálny stav a financovanie  

V súčasnosti je obec v kolaudačnom konaní rekonštrukcie Hasičskej zbrojnice. Tá by mala 

prebehnúť do 30.6.2025. 

Na finálne dokončovacie práce a materiál pred skolaudovaním je potrebných cca 20 000 

eur.  

 

Uznesenie FK č. 1/2025  

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obci Pernek krytie nákladov na dokončovacie práce 

a materiál pred skolaudovaním rekonštrukcie Hasičskej zbrojnice vo výške 20 000 eur z rezervného 

fondu. Komisia zároveň odporúča v tejto súvislosti upraviť rozpočet obce. 

 

ZA:  4 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Vanga, JUDr. Gombárová) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

6. Rôzne 

• Dotácie kvôli záplavám 09/2024 

Výzvy na dotácie zatiaľ neboli vypísané.  

Obec získala od Slovenskej katolíckej charity finančný príspevok vo výške 100 000 

eur pre obec a 90 000 eur pre postihnuté domácnosti. Využité budú na opravy po 

povodniach (cesty, mosty, oporné múry a iné). Obec realizuje výber zhotoviteľov 

na opravy. 

• Aktuálny stav žiadostí o dotácie  
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Envirofond – obec podala v marci 2025 žiadosť na pokračovanie výstavby ČOV 

a kanalizácie v rámci novej výzvy v sume 3 mil. eur – zatiaľ nerozhodnuté.  

Envirofond – žiadosť na techniku 15 000 eur – zatiaľ nerozhodnuté. 

Ministerstvo financií – žiadosť o dotáciu na fotovoltické panely vo výške 15 000 

eur – zatiaľ nerozhodnuté. 

• Projektová dokumentácia k obecnej čistiarni odpadových vôd 

Náklady obce na projektovú dokumentáciu sú 39 000 eur s DPH. Na krytie 

nákladov je možné využiť príjmy obce z poplatku za rozvoj a rezervný fond. 

K 31.12.2024 bol nepoužitý poplatok za rozvoj vo výške 10 713,15 eura.  

 

Uznesenie FK č. 2/2025  

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obci Pernek krytie nákladov na projektovú 

dokumentáciu k obecnej čistiarni odpadových vôd vo výške 39 000 eur z poplatku za rozvoj vo výške 

10 000 eur a z rezervného fondu vo výške 29 000 eur. Komisia zároveň odporúča v tejto súvislosti 

upraviť rozpočet obce. 

 

ZA:  4 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Vanga, JUDr. Gombárová) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

• Vyúčtovanie dotácie pre Pernecké ONÉ 

Obec podporila turistické podujatie „Pernecká túlačka“, ktoré organizovalo 

Pernecké ONÉ dňa 29.3.2025 vo výške 500 eur. Združenie predložilo obci 

vyúčtovanie dotácie.  

FK berie predložené vyúčtovanie na vedomie.  

 

 

 

 
Zasadnutie komisie bolo skončené dňa 14. 04. 2025 o 20:41 hod. 

 

 

......................................................                                                       ..................................................... 

 Ivan Kahanec                                                                       Mgr. Jozef Smolinský 

                zapisovateľ                                                                                              overovateľ 

 

 

......................................................  

               Ivan Kahanec 

             predseda komisie  


